



Christian Alliance
Cheng Wing Gee College

宣道會鄭榮之中學

12-14 Chik Wan Street, Tai Wai, N.T., Hong Kong

香港新界大圍積運街 12-14 號

Tel: 2604 9762

Fax: 2601 6758

P2223-015

Arrangement for the Resumption of Face-to-face Classes for the Whole School
有關恢復全校面授課堂安排

Dear Parents and Students,
各位家長及同學:

According to the advice of the Department of Health, the school was requested to suspend its face-to-face classes and on-campus activities from 15 September (Thur) to 21 September (Wed) for a period of 7 days. During the suspension of classes, the school has carried out two large-scale deep cleanings, space disinfection and sterilization of air conditioners throughout the school in preparation for the resumption of classes. We are now writing to inform you that the school will officially resume half-day face-to-face classes on 22 September (Thur). In order to ensure the health of staff and students, during the resumption of face-to-face classes, parents must take your son/ daughter's temperature and assist them in completing a Rapid Antigen Test each morning with a negative result uploaded to the e-class Parent App before returning to school. If the test is positive, they must stay at home and should inform the school of their positive result as soon as possible. They should also report to the Department of Health within 24 hours via the "Declaration System for individuals tested positive for COVID-19 using Rapid Antigen Test" (<https://www.chp.gov.hk/ratp>).

Please also be informed that the S.1 and S.2 Parents' Gathering and Campus Tours originally scheduled on 21 September (Wed) and 22 September (Thu) respectively will be postponed to 10 October (Mon) for S.1 and 12 October (Wed) for S.2. For details, please refer to the parent letters to be issued in due course.

In addition, according to the school calendar, the school will have classes on a winter schedule starting from 26 September (Mon). In order to ensure students' learning progress, students must take online enrichment lessons at home in the afternoon after completing the half-day face-to-face classes in the morning. The relevant timetables will be distributed to students after classes resume. If there are special needs, parents can apply for your son/ daughter to stay in school in the afternoon for online enrichment lessons.

For any questions or difficulties, please contact the class teacher or call 2604-9762 for inquiries. Thank you.

按衛生署建議，本校由9月15日(星期四)至9月21日(星期三)需全校暫停面授課堂及校內活動，為期7天。停課期間，學校已進行兩次大型深層清潔、空間消毒及清洗全校冷氣機，以為復課作好準備。現特致函通知，本校將於9月22日(星期四)正式恢復半天面授課堂。為確保師生健康，恢復面授課堂期間，每天上學前，家長須為貴子女量度體溫及進行快速抗原檢測，並上載 e-class Parent App，以作記錄。如測試結果為陽性，學生不得回校，並應盡快通知學校及留在家中，亦須於24小時內透過「2019冠狀病毒快速抗原測試陽性結果人士申報系統」(<https://www.chp.gov.hk/ratp/>)向衛生署申報。

而原訂於9月21日(星期三)及9月22日(星期四)舉行的中一、二級家長座談會及校園遊活動，中一級將延至10月10日(星期一)，而中二級將延至10月12日(星期三)舉行。有關詳情請留意稍後發出的家長信。

此外，根據校曆表，由9月26日(星期一)開始，學校將按冬令時間表上課。為確保學生學習進度，學生在完成上午半天面授課後，下午須在家進行網上增潤課程，相關時間表會於復課後派發給學生。家長如有特別需要，可為貴子女申請下午留校進行網上增潤課。

如有問題或困難，可聯絡班主任或致電2604-9762查詢。敬希垂注!

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
20 September 2022 2022年9月20日